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باشگاه های لیگ برتر باید تابلوی تبلیغ LED بخرند!
در روزهایــی کــه بحث آمــدن VAR به ایران داغ اســت و 
فدراســیون فوتبال اعلام کرده هزینه تجهیز اســتادیوم ها به این 
تکنولوژی برعهده باشگاه ها است، یک مسئله جدید پیش آمده که 

با اعتراض باشگاه ها همراه خواهد شد.
ایوب بهتــاج، مدیرعامل تراکتور در برنامه فوتبال برتر از نامه ای 
صحبت کرد که فدراســیون فوتبال به باشــگاه ها ارسال کرده و 
خواهــان خرید تابلــوی تبلیغاتی دیجیتال برای اســتادیوم های 

میزبان توســط آنها شــده است. او گفت:»شاید شــما در جریان 
نباشــید، همین دو هفته پیش به باشگاه ها ابلاغ شده که تبلیغات 
 LED دور زمین در ورزشگاه های خانگی باید از طریق تابلوهای
صــورت بگیرد. در حالی که ما قانون داریم کســی که می خواهد 
تبلیــغ کند، خودش بایــد زمینه را فراهم کنــد. تابلوی دیجیتال 

تبلیغاتی بالای 12، 13 میلیارد برای باشگاه ها هزینه دارد«.
اینکه همه ورزشــگاه های میزبان لیگ برتــر مجهز به تابلوی 

تبلیغاتی دیجیتال شــوند اتفاق خوبی است که می تواند  بر زیباتر 
شــدن تصاویر تلویزیونی نیز تاثیرگذار باشد اما مهم ترین مسئله 

هزینه انجام این کار است.
بنــا به گفته مدیرعامل تراکتور خرید تابلــوی تبلیغاتی دیجیتال 
حدود 13 میلیارد تومان برای هر ورزشــگاه خواهد بود. مبلغی که 
در مقایسه با سود حاصل از تبلیغات محیطی برای باشگاه ها بالاتر 

است.

ورزشی

اخبار کوتاه 

تمرینات پرســپولیس این روزها در تعطیلی به سر می برد و این 
تعطیلی تا پایان جام جهانی ادامه خواهد داشــت. همین موضوع 
باعث شــده تا نگرانی زیادی پیرامون وضعیت آمادگی بازیکنان 

غیرملی پوش پرسپولیس شکل بگیرد.
اما په په لوســادا، مربی بدنساز اسپانیایی سرخپوشان، در گفتگو 
بــا خبرنگار ما از برنامه مدون بــرای نظارت بر وضعیت آمادگی 
بازیکنان خبــر می دهد و توضیح می دهد که کادرفنی چگونه در 

این مدت بازیکنان را زیرنظر خواهد داشت.
او همچنین به سوالات پیرامون مصدومیت بازیکنان پرسپولیس 
و اینکــه چگونه ماموریت خود در قبال یورگن لوکادیا و شــیخ 

دیاباته را به سرانجام رساند، پاسخ می دهد.
این گفتگو را در ادامه می خوانید:

* سلام آقای لوسادا.
سلام به شما از اسپانیا. من در مرخصی کنار خانواده  هستم و به 
زودی به ایران بازخواهم گشــت. اما خیلی خوشحالم که در این 

مدت ارتباطم با ایرانی ها را حفظ می کنم.
* در ابتدا بگویید که برای دوره تعطیلات و مرخصی، 

بازیکنان چه برنامه ای دارند.
بازیکنــان ملی پوش که در خدمت تیم ملی هســتند. اما ســایر 
بازیکنــان برنامه دقیق فردی دارند که بــا نیازها و دقایق بازی 
آنها سازگار هستند. یک برنامه شامل تحرک، تمرینات قدرتی و 

استقامتی و کارهای کششی.
* تمرینات گروهی چه زمانی آغاز خواهند شد؟

بازیکنان 14 روز تمرینات انفرادی انجام خواهند داد. پس از آن 
در تهران )احتمالا 20 آبان( تمرینات گروهی را انجام می دهیم.

* آیا بازیکنان خارجی مرخصی بیشتری دارند؟
خیر. همه بازیکنان باید در یک روز مشخص به تمرین بیایند.

* نظارت شما بر کارهای انفرادی بازیکنان چگونه خواهد بود؟
ما داده های مربوط به وزن، چربی و عضلات آنها را ثبت کردیم 
و بازیکنان در زمین برگشت، باید آمارهای مشابه را داشته باشند.

* در این 11 هفته آیا از وضعیت آمادگی فیزیکی و 
جسمانی بازیکنان رضایت داشتید؟

در کل بله. اما هنوز می توانیم خیلی پیشرفت کنیم؛ به خصوص 
در فشــار بازی در نیمه دوم. برخی از بازیکنان باید در عملکردی 

که در نیمه دوم ارائه می کنند، بهتر شوند.
* یکــی از موارد موردتوجه در تیم پرســپولیس تعداد 

مصدومان این تیم است. چه توضیحی در این باره دارید؟
هیــچ چیز غیرعادی وجــود ندارد. 4 مصــدوم در پیش فصل 
داشــتیم و 5 مصدوم در طول فصل. همه آنها به موقع برگشتند 
و بیشــترین میــزان دوری 21 روز بود. ما برای پیشــگیری از 
آسیب دیدگی بســیار کار می کنیم؛ اکنون می توانید نتیجه اش را 
ببینیــد که در 15 روز اخیر هیچ مصدومی نداشــتیم. فقط میلاد 
ســرلک با کمی درد عضلانی بود اما حتی او هم بســیار سریع 

برگشت و در آخرین بازی به میدان رفت.
* نظر شما درباره حضور بازیکنان در تمرین تیم ملی بلافاصله 

بعد از بازی چه بود؟ آیا از این وضعیت رضایت داشتید؟
ایــن تصمیمی بود که کادرفنی تیم ملــی گرفت. آنها با من و 
یحیی جلسه ای داشتند تا هماهنگی بیشتری ایجاد شود. ما سعی 
کردیم بهترین هــا را در این چارچوب انجــام دهیم تا در وهله 

نخست به بازیکنان و سپس تیم ملی کمک کنیم.
* اگر موافقیــد در مورد بعضی از بازیکنان جزئی تر 
صحبت کنیم. مثلا شــیخ دیاباته کــه با ناآمادگی به 

تمرین رسید و سپس مصدوم هم شد.
او در حالی به تیم ما آمد که 4 ماه هیچ تمرینی نداشت. برایش 
بســیار دشوار بود اما در نهایت حرفه ای گری و سختکوشی، کار 

را ادامه داد و نتیجه اش را در زمین گرفت.
* در مورد لوکادیا وضعیت چطور پیش رفت؟

او بهترین بازیکن تیم اســت اما هنوز هم جای پیشرفت دارد و 
می تواند خیلی بیشــتر از چیزی که نشــان داده را نشان دهد. ما 
بایکدیگر خیلی صحبت می کنیم تا به ســازگاری برسیم؛ هم در 
فوتبال و هم زندگــی در ایران. امیدوارم در ادامه فصل وضعیت 

او از این هم بهتر شود.
* وحید امیری هم زودتر از چیزی که فکر کردیم به 

زمین برگشت.
او یک فوتبالیست مهم و حرفه ای است. او الگوی بسیار خوبی 
برای بازیکنان جوانتر ایرانی است؛ بازیکنی که همیشه تمرینات 
را با شــدت بالا انجام می دهد. او تــلاش زیادی کرد تا پس از 
جراحی، ریکاوری خوبی داشته باشــد و اکنون آماده است تا در 

سطح بالا و حتی جام جهانی، بازی کند.
* پرســپولیس پس از جام جهانی با استقلال بازی 
خواهد کرد. شما ترجیح می دادید این بازی قبل جام 

جهانی برگزار شود؟

ترجیح من اهمیتی ندارد، مهم این اســت که حالا شــرایط را 
بهتر کنیم. ما قبل از این بازی فرصت خوبی داریم شرایط بدنی 
بازیکنان را تنظیــم و برخی روش ها را اصلاح کنیم تا یک قدم 

جلو برویم.
* چه چیزی را قصد دارید اصلاح کنید؟

روش های تمرینی. جزئیاتش را بعدا خواهم گفت.
* در این مدت برای بازیکنان پرسپولیس مشکلات 
روحی-روانی پیش آمد. آیا چنین مسائلی در وضعیت 

فیزیکی اثرگذار است؟
همــه چیز در زندگی بازیکنان، بر عملکرد آنها موثر اســت. هر 

جزئیات کوچک...
* در مورد وضعیت دوندگــی بازیکنان انتظار دارید 

چه پیشرفت هایی حاصل شود؟
همانطور که قبلا به شــما گفتم، بایــد در نیمه دوم متغیرها را 
اصلاح کنیم و بهبود بخشــیم. یکــی از مهمترین آنها دویدن با 
سرعت بالاست... همچنین بازی زیر فشار شدید. ما به این نکته 

در هر بازی و تمرین توجه داریم و حتما بهتر خواهیم شد.
* به عنوان ســوال پایانی از شما که مربی بدنساز 
هستید این سوال را دارم که برگزاری جام جهانی در 

میانه فصل را چگونه ارزیابی می کنید؟
ایــن تقویم برای همه افرادی که بافوتبال درگیر هســتند، چیز 
جدیدی اســت. مخصوصا برای ما که بازیکنانمان در تورنمنت 
حضور دارند و با خستگی مضاعف بازخواهند گشت. چالش دیگر 
بازیکنانی اســت که در تیم ملی حضور ندارنــد و باید تمرینات 
منظم و بازیهای دوســتانه خوبی داشته باشــند. حفظ عملکرد، 
برنامه ریزی خوب و زمان بندی برای رسیدن به شرایط فیزیکی 

مناسب، ماموریتی است که ما داریم.

مدافعیکهفقطبرایتراکتورگلمیزند
 لیــگ برتر ایران در حالی به تعطیلات خود رســید که در 
یکی از آخرین مســابقات، تراکتور در مقابل ملوان بندرانزلی 
به تساوی 1-1 رســید. تراکتور اگرچه در این بازی حساس 
متوقف شــد اما دقایقی از نیمه اول را با گل محمد آقاجانپور 

از حریف پیش بود.
آقاجانپور که در پســت وینگ بک راســت برای تراکتور به 
میدان رفت، روی ارسال ریکاردو آلوز و با پروازی بلند موفق 
شــد دروازه حریف را باز کند و تیمش را پیش بیاندازد. او در 
فصل جاری یک بار دیگر هم روی ارسال آلوز در دیدار مقابل 
فولاد موفق به گلزنی شده بود تا در زمره گلزن ترین مدافعان 

فصل قرار بگیرد.
نکتــه جالب اینکه محمــد آقاجانپور تمــام گلهای دوران 
فوتبالی خود را با پیراهن تراکتور به ثمر رســانده اســت. او 
فصل گذشته نیز موفق شد در دیدار مقابل هوادار گلزنی کند 
و حالا سومین بار نامش را به عنوان گلزن مطرح کرده است.

او البته در ادامه فصل کار دشــواری برای حضور در ترکیب 
اصلی در رقابت با ســجاد دانایی دارد و باید دید که در ادامه 

بازیها چه خواهد کرد.

قسطدومرضایتنامهمحبی
پرداختشد

باشــگاه اســتقلال در روزهای گذشــته با مشکل بزرگ 
پرداخت قســط دوم رضایت نامه محبی مواجه شده بود. در 
زمان مدیریت آجورلو، آبی ها با باشــگاه ســانتاکلارا توافق 
کرده بودند که مبلغ مذکور را در 2 قســط پرداخت کنند. در 
زمان مدیریت آجورلو قســط نخست پرداخت شد اما آبی ها 

برای واریز باقیمانده این مبلغ، دچار مشکل شدند.
گویا استقلالی ها 2 مرتبه مبلغ 230 هزار یورو را به حساب 
ســانتاکلارا واریز کرده اند اما هر 2 مرتبه بنا به دلایلی، وجه 
مذکور برگشــت خورده تا فتح الله زاده و مدیران باشــگاه با 

مشکلی در این زمینه مواجه شوند.
ســرانجام دیروز و پس از تلاش های گســترده، آبی ها از 
طریق یک صرافی در اروپا، این مبلغ را به حساب سانتاکلارا 
واریز کردند و این بار خبری از برگشــت پول نبوده و اکنون 
اســتقلالی ها در انتظار تأیید نهایی باشگاه پرتغالی مبنی بر 

نشستن پول به حسابشان هستند.
اخباری هم در این زمینه منتشــر شــده بود مبنی بر اینکه 
اگر استقلال نمی توانست قسط دوم را به سانتاکلارا پرداخت 
کند، هم محبی باید به باشــگاه پرتغالی بر می گشت و هم 
اینکه آبی ها رقمی حدود ۶00 هزار دلار باید جریمه پرداخت 
می کردند. البته که این مســئله از ســوی مدیران استقلالی 

تأیید نشد.

جامجهانینفسنیازمندراحبسکرد
 بازگشت به سپاهان برنامه ای بود که پیام نیازمند، حضور در 

جام جهانی را به عنوان هدف از آن دنبال می کرد.
نیازمند کــه در آخرین اردوی تیم ملی با اســکوچیچ ابتدا 
حضور نداشــت و در ادامه به خاطر حذف موقتی استقلالی ها 
دوباره توســط کادر وقت تیم ملی دعوت شد، بازی نکردن 
در پورتیموننــزه را عاملی در دور مانــدن از تیم ملی می دید 
و به همین دلیل به ســپاهان برگشت تا با حضور در یکی از 
مدعیان قهرمانی فوتبال ایران، شــانس برگشت به تیم ملی 

را پیدا کند.
اتفاقی که سرانجام رخ داد و پیام توانست نظر کادر فنی تیم 
ملی را برای حضــور در اردوها جلب کند. مینی کمپ تهران، 
اردوی اتریــش و چهار اردوی ارزیابــی فنی کادر فنی برای 
بازیکنان لیگ، مجالــی بود تا نیازمند بار دیگر خودش را در 
قامــت یک گزینه بالقوه برای حضــور در تورنمنتی بزرگ با 

تیم ملی ببیند.
عملکرد فوق العاده سیدحسین حسینی در دیدار برابر سنگال 
در اتریش در کنار جایگاه به نظر غیرقابل دسترسی عابدزاده و 
بیرانوند در تیم ملی باعث شده تا نیازمند برای حضور در جام 
جهانی کاری بسیار سخت در پیش داشته باشد و امیدوار باشد 
تمریناتــش زیر نظر الکس لوپز، بتواند کی روش را برای قرار 

دادن نامش در لیست نهایی تیم ملی متقاعد کند.

وزنکشیبازیکنانپرسپولیسدرروزبیستمآبان!

عیسی بن هویدن، ســخنگوی اتحاد کلباء نتایج کسب شده به دست شاگردان فرهاد 
مجیدی تا پایان هفته هشــتم ادنوک لیگ را نشان دهنده بهترین شروع برای »ببرها« 

در تمام دوران حضور این تیم در لیگ حرفه ای توصیف کرد.
اتحاد کلباء در دور هشــتم با نتیجه 5 بر 3 النصر را شکســت داد و با 14 امتیاز به رده 

هفتم صعود کرد. آنها با الوحده صدرنشین فقط 2 امتیاز فاصله دارند.
بــن هویدن به روزنامه امــارات الیوم گفت: ببرها برای اولین بار موفق شــدند در 
هشــت هفتــه اول، چهارده امتیاز کســب کنند. در حالی که پیــش از این، بهترین 
عملکرد ما در ســال 2020 بود که با همین تعداد بازی، صاحب دوازده امتیاز شــده 
بودیم. ما مشــتاقانه منتظر حفظ این امتیاز هستیم. هدف ما، دستیابی به نتایج بهتر 

آینده است. در مسابقات 
وی بــا تمجید از فرهاد مجیدی در اســتفاده از بازیکنان جوان گفت: بازیکنان اماراتی 
موفق شــده اند پنج گل را برای کلباء به ثمر برسانند، در شرایطی که خارجی ها هفت 
گل را وارد دروازه رقبا کرده اند. این یک موفقیت دیگر اســت که برای اولین بار اتفاق 
می افتد و نشــان دهنده درستی رویکرد فنی اتخاذ شده از سوی کادرفنی است. به ویژه 

اینکه آنها از رده های پایه کلباء به تیم بزرگسالان راه یافته اند.
ســخنگوی کلباء در ادامه با اشاره به روحیه جنگندگی تیم و کامبک های تیم مجیدی 
گفت: یک پدیده دیگر که در فصول گذشته زیاد اتفاق نیفتاد، توانایی تیم برای بازگشت 
با نتیجه پس از عقب افتادن در ابتدای بازی است. همچنین کسب امتیازات مهم در برابر 

تیم های مدعی قهرمانی نیز از دستاوردهای این فصل اتحاد کلباء است.

مهدی تاج که بعد از دســتیابی به ریاســت فدراسیون فوتبال در 
راستای بهسازی شرایط و به کارگیری زیرساخت ها نیز وعده داده بود، 
اکنون پیگیری موضوع راه اندازی VAR را دنبال می کند. مسئله ای 
که بارها عنوان شده در نیم فصل دوم فوتبال ایران ورزشگاه ها به آن 
مجهز خواهند شد تا بزرگ ترین چالش فوتبال تا حد زیادی به سامان 
برسد. اکنون در تازه ترین اظهارنظری که در خصوص راه اندازی این 
تجهیزات صورت گرفته، عنوان شــده که باید ورزشــگاه ها شرایط 
تجهیز به این سیستم را فراهم سازند. احسان اصولی، عضو هیئت 
رئیسه فدراسیون فوتبال در توضیح این موضوع گفت: این تکنولوژی 
در همه دنیا به همین شکل بوده است، همانطور که برگزاری مسابقات 
و تأمین هزینه های استادیوم ها با باشگاه هاست. این اتفاق به تعامل 
باشگاه ها با ورزشگاهی که با آن طرف قرارداد هستند، برمی گردد. از 
 VAR دید فدراسیون فوتبال معرفی و تجهیز ورزشگاه به الزامات
برعهده باشگاه هاســت. ما در معرفی شرکت طرف قرارداد و اینکه 
بتوانیم تخفیف و مســاعدت ها و پشتیبانی های اولیه را بگیریم، کار 
کردیم، اما این تجهیزات متعلق به ورزشــگاه و باشــگاهی خواهد 
بود که ورزشــگاه خانگی اش را معرفی می کند. عضو هیئت رئیسه 
فدراســیون فوتبال در ادامه با اشاره به این موضوع که برای تجهیز 
استادیوم ها به دنبال همکاری باشــگاه ها هستند گفت: ما چاره ای 
نداریم و برای اینکه فوتبال مان شــکل حرفه ای تری بگیرید باید به 
این سمت حرکت کنیم. باشگاه ها باید در تعامل با فدراسیون فوتبال 
و شرکتی که این تجهیزات را می آورد مساعدت لازم را داشته باشند. 
من شنیده ام که بیشتر باشگاه های بخش خصوصی نگران هزینه ها 

بودند. ان شاءالله که دغدغه شان برطرف شود. با توجه به هزینه هایی 
که باشــگاه ها در طول فصل دارند، هزینه های VAR عدد بزرگی 
نیســت و در نهایت نیازی است که همه ما به آن اذعان داریم و در 
فوتبال ما ملموس است، بهتر است راه اندازی این تجهیزات در فوتبال 
ما محقق شود تا تمام عوامل فوتبال مان بتوانند در سطوح بین المللی 
حضور داشته باشند.اما مهم ترین سوال این است که آیا »VAR به 
نیم فصل دوم لیگ امسال می رسد؟«؛ اصولی در این خصوص اینطور 
توضیح داد: دوستان ما در کارگروه VAR به دو گزینه نهایی رسیدند 
و در مذاکراتی که انجام شده است، معرفی شدند. تأییدیه نهایی هم 
گرفته شده است. قطعاً از بین این دو شرکت با یکی قرارداد می بندیم 
و این شــرکت ها در ابتدای کار ورزشگاه هایی را که آمادگی داشته 

باشند، مجهز می کنند. 

حضور فاطمه شــریف در کلاس های مدیریت فوتبال که توسط 
کشور آلمان برگزار می شــود و چند موضوع دیگر ازجمله پیشنهاد 
سرمربی گری تیم ملی، مصاحبه تند و تیز حسین شمس و نتایج نه 
چندان درخشان نصر فردیس در فصل جاری، سبب صحبت با این 

مربی جوان و خوش آتیه شد که در ادامه می توانید آن را بخوانید.
در ابتدا از شرایط حال حاضر نصر بگویید، بر خلاف سال گذشته که 
تنها به خاطر یک گل به خودی در دقایق پایانی بازی فینال، قهرمانی 
را از دست دادید، امسال تا اینجای کار آن درخشش را نداشتید و در 

رتبه سوم قرار دارید.
بله متأسفانه ما امسال آن زمان طلایی برای آماده سازی تیم را از 
دست دادیم و به فاصله دو هفته تا شروع مسابقات بازیکنان را جذب 
کردیم و تمریناتمان شروع شد که فکر می کنم این مهم ترین دلیل 
افُت ما باشد، هرچند نباید از اشتباهات متعدد داوری نیز بگذریم، در 
دیدار برابر پیکان و مس رفسنجان به وضوح از داوری متضرر شدیم 
و علی رغم اینکه لیگ خوبی داریم و همه ی تیم ها در شرایط خوبی 

هستند، اما داوری ها مطلوب نیست.
در روزهای اخیر شــاهد این بودیم که خانم یاری، سرمربی سابق 
تیم ملی ایران و عراق در تمرینات شما حضور دارند و در غیاب شما 

تمرینات تیم را زیر نظر دارند.
بله همانطور که می دانید من در روزهای اخیر پدرم را از دست دادم 
و شــرایط حضور در تمرینات را نداشــتم، این را هم در نظر داشته 
باشید که در تیم نصر یک مربی دروازه بان و یک مربی بدنساز من را 
همراهی می کنند و به همین دلیل از خانم یاری درخواست کردم که 

در این روزها در تمرینات تیم ما حاضر باشند که ایشان هم پذیرفتند 
و از همینجا برای حضورشان تشکر می کنم.

درحال حاضر برای حضور در یک کلاس مریی گری در قطر هستید، 
شایعه شده که فدراسیون شرایط حضور شما در این کلاس را فراهم 

کرده، آیا این گمانه زنی ها صحت دارد؟
 future leaders in خیــر به هیچ وجه، ایــن کلاس با نــام
football هر سال توسط کشور آلمان برگزار می شود، سال گذشته 
در اردن و امسال نیز این کلاس در قطر برگزار شد. من هم به واسطه 
تجربیات بین المللی که داشتم توسط مسئولان آلمانی ایمیلی دریافت 
کردم و سپس در یک مصاحبه ویدیویی حاضر شدم که در نهایت به 
عنوان تنها نماینده ایران برای حضور در این کلاس ها انتخاب شدم و 

فدراسیون برای حضورم در این کلاس دخالتی نداشته است.

فراز فاطمی، پیش از این و در بازی های مقدماتی جام ملت های جوانان آسیا در تهران 
سرپرســت تیم جوانان ایران بود و در ادامه با همین ســمت به تیم امید آمد اما اکنون 
بر اســاس تصمیم فدراسیون فوتبال و شــخص مهدی تاج باید جای خود را به مهران 
فرقانی بدهد. اما هیئت رییســه فدراسیون فوتبال برای انتخاب سرمربی تیم امید منتظر 
گزارش نهایی از ســوی کمیته فنی اســت و در صورتی که این گزارش به دست دبیر 
کل فدراسیون فوتبال برسد، در نشســت بعدی اعضای هیئت رییسه در مورد سرمربی 
تیم امید تصمیم گیری خواهد شد. پیش تر اعضای کمیته فنی در نشست هایی که با هم 
برگــزار می کردند، در مورد گزینه های هدایت تیم های ملی پایه با هم بحث می کردند 
و در پایان از بین گزینه های موجود یکی را به عنوان ســرمربی انتخاب می کردند اما 
بــا توجه به جدایی اعضای کمیته فنــی از این کمیته، این بار تنها مرتضی محصص به 
عنوان رییس کمیته فنی باید گزینه واجد شرایط را برای هدایت تیم امید انتخاب کند.

به یاد داریم چند ماه پیش اعضای کمیته فنی که متشــکل از مرتضی محصص، پرویز 
مظلومی، نادر عزت الهی، علی اصغر مدیر روستا، حمید استیلی، میرشاد ماجدی و... بودند، 
برای انتخاب ســرمربی تیم جوانان از گزینه هــای متعددی )رضا پرکاس، امید نمازی، 
صمد مرفاوی، مجید نامجومطلق، داوود مهابادی، علی شیخ الاسلامی، مرتضی قنبرپور 
و...( برنامه گرفتند و به صورت حضوری و ویدئویی با آن ها مذاکره کردند که در نهایت 
از بین آنها صمد مرفاوی به عنوان ســرمربی تیم جوانان انتخاب و موفق شد به خوبی 
بازی های مقدماتی را پشــت سر بگذارد. مروفاوی به همراه تیم ملی جوانان اسفند ماه 

در تاشکند برای کسب سهمیه حضور درجام جهانی با دیگر رقبا مبارزه خواهد کرد.

اولیــن پیام کارلوس کی روش پس از خروج از ســی آی پی فرودگاه امام خمینی در روز 
23 شــهریور ۶ کلمه ای بود. )پیام من امید و تعهد است(. کارلوس کی روش را این مرتبه 
ایران به جام جهانی برد و خودش هم آن را قبول دارد و طی یک مصاحبه جالب توجه به 
زبان آورده  اســت. همین هم باعث شد که او هر طور شده تورنمنت جهانی را با موفقیت 
پشت سر بگذارد؛ آن هم برای آنکه ثابت کند راست می گفته و با تعهد کامل اینجاست. او 
در بدو حضور دوباره اش در تیم ملی، اردوی اتریش را آغاز کرد و از همان جا می خواســت 
نشــان دهد برای موفقیت از همه چیز می گذرد. نتیجه اش هم شــد انتشار عکس هایی از 
کارلوس کی روش که خودش مستقیم از خط دروازه تا خط حمله را زیر نظر دارد و با آمدن 
به وســط گود، نکات را شخصا زیر گوش شاگردانش زمزمه می کند.کی روش در این یک 
مــاه و انَدی روزی که به ایران آمده )منهای یک هفته بعد از اتریش( دائما کنار تیم ملی 
و در مجموعــه پک حضور دارد و علی رغم گذشــته، دائما می خندد و با روی خوش کنار 
شــاگردانش می ایســتد تا آن  امیدی که به محض ورودش به ایران از آن سخن گفت در 
تار و پود تک  به تک ایرانی ها وارد کند.اما زمانی که همه موارد خوب و خوش اســت باید 
منتظر یک تلنگر بود. درست به مانند مصاحبه مطبوعاتی صبح دوشنبه آقای سرمربی که 
مقداری ته دل را خالی کرد. او از روند آماده سازی تیم ملی ناراضی بود و احتمال این را داد 
با توجه به شــرایط، دو ستاره تیم ملی )خلیل زاده و کنعانی زادگان( را خط بزند.مصاحبه ای 
که فوتبال ایران را برای چند ســاعت در شوک فرو برد و احتمال ناکامی در گروه حساس 
و مقابل حریفان نامی در ذهن ها را مرور کرد. اما تماشای عکس های تمرین نوبت دوم و 

بعد از ظهر تیم ملی بار دیگر امید را در دل ها به وجود آورد.

نتایج کلباء نشان دهنده تصمیمات 
درست مجیدی است

 آخرین خبر امیدوارکننده 
VAR از تجهیز ایران به

 شریف: حرف های شمس 
بی پایه و اساس است

سرمربی تیم امید را چه کسی 
انتخاب می کند؟

 عکس های متفاوت کی روش 
بعد از خشم صبحگاهی!


